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Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zalqcznlk do niniejszego

protokofu rozpoczgla obrady o godzinie I loo wg nastgpuj4cego porz4dku:

l. Rozpoczgcie obrad.

2. Odczytanie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Analiza materialów na sesjg.

4. Sprawy rózne.

5. Zakoitczenie obrad.

Ad. l. Przewodnicz4cy komisji P. Adam Wójcik przywital czlonków komisji i przybylego na

posiedzenie komisji Burmistrza Miasta Jpdrzejowq a nastgpnie poprosil o rozpoczpcie obrad.

Ad. 2. Przewodniczqcy komisji P. Adam Wójcik odczytal protokol z poprzedniego

posiedzenia komisji, które odbylo siQ 17.10.2003r., radni zaopiniowali go pozytywnie,

zadnych uwag nie zgloszono.

Ad. 3. Analiza materialów na sesjp.

Odno5nie ,,Informacji o wynikach pracy doraánej komisji powolanej Uchwalq

Nr X/90/03 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie dnia 28 sierpnia 2003r.

Pan A. Wójcik omówil protokol Nr 3/2003 i protokol koúcowy z pracy komisji dora:ánej.

Nastgpnie Pan Burmistrz udzielil wyjaSnieñ, i2 Agencja Bezpieczenstwa Wewngtrznego

prowadzi postppowanie wyjasniaj4ce w tej sprawie, a na bazie informacji które uzyska Urz4d

od ABW bgdzie mo2na wyst4pió do Przedsigbiorstwa Inwestycji i Budownictwa w Kielcach

o przySpieszenie usuwania usterek i naliczenie odsetek.

Informacjp t4 komisja przyj$a do wiadomoríci po uprzednich wyjaénieniach Pana Burmistrza.

Odnoónie uchwaty w sprawie wyraáenia zgody na nabycie nieruchomoici, na których

urz¡dzonajest ulica Dr Kwarty.

Pan Burmistrz udzielil wyjaSniet'r odnoénie propozycji ugody z Pani4 Borowieckq Komisja

przedyskutowala uchwalp.



Uchwalg w sprawie uchylenia Uchwaly Nr V/53/03 w sprawie uchwalenia Wieloletniego

Planu Rozwoju i Modernizacji Urzqdzeñ Wodoci4gowych i Urzqdzeh Kanalizacyjnych

Zakladu Wodoci4gów i Kanali zacJi w Jgdrzejowie na lata 2003- 2007, komisja jednoglosnie

zaopiniowala negatywnie.

Do pozostalych uchwal komisja nie zglosila 2adnych uwag, zaopiniowala je poz¡ywnie.

Ad. 4. W sprawach róznych przewodnicz4cy komisji Pan A. Wójcik odczytal nastgpuj4ce

pisma:

- z Komendy Powiatowej Policji odnoÉnie dofinansowania wykonania sztandaru Policji. Pan

Burmistrz stwierdzil: zamierzamy przeznaczyé 500-zl na ten cel,

- pismo w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu nieruchomoSci przez gming. Komisja

stwierdzila 2e nie skorzysta z tego prawa,

- pismo Jpdrzejowskich Przedsipbiorców - odnoSnie pozytywów i negatywów z budowy

supermarketu w Jpdrzejowie,

- pismo Pana Piaseckiego z dnia 01.10 2003r.

Nastgpnie Pan Sulek odniósl sip do kwestii projektu poczynienia oszczgdnoéci na oSwietleniu

ulicznym. Stwierdzil, i2 mo2na zaoszczgdzió ale trzeba zainteresowaó sig terenami gdzie jest

za duzo lamp.

Pan Wójcik'. naleíy wykazaó racjonalizm w'kwestii redukcji oéwietlenia.

Ad. 5. Na tym zakoirczono posiedzenie Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego.

Protokolowala.

Anna Makuch - Pasieka


